
Dia: dilluns 16 d’abril
Hora: 19.00 h de la tarda

Lloc: Sala d’actes del Centre Cívic del barri
           (carrer dels Tellinaires, 55)

Hi intervindran:

Marcel·lí Reyes
Portaveu d’Esquerra a l’Ajuntament i candidat a 
l’Alcaldia de Gavà

Joan Tardà
Diputat al Congrés, va fer possible el canvi de 
rutes aèries per reduir el soroll dels avions

Després de quatre anys de perjudicis per a Gavà Mar...

... ara pots canviar l’Ajuntament

Per canviar l’Ajuntament,
Esquerra!

• Obrir l’ofi cina de policia municipal permanentment durant tot l’any

• Ubicar l'ofi cina per al control dels sorolls dels avions al barri, i lluitar per reduir 
el soroll a partir de la inauguració de la nova terminal (2009).

• Demanar a l’Entitat Metropolitana del Transport més línies d’autobús directes 
o semidirectes, i protegir amb marquesines totes les parades.

• Instal·lar barreres sòniques a la C-31.

• Ampliar el consultori mèdic del Centre Cívic.

• Exigir connexió a Internet en iguals condicions que al nucli urbà.

• Millorar la via pública, refer la capa de rodadura del passeig Marítim i del 
passeig de l'avinguda del Mar i evitar l'aparcament indiscriminat a la zona.

• Millora integral del tram fi nal de la riera dels Canyars; estudi de la conversió 
en zona humida i compatibilització amb la salubritat dels veïns de la zona.

• Ampliar el camí de la Pava i millorar-ne la seguretat viària.

• Col·laborar amb la Generalitat per remodelar el pont per a vianants sobre la 
C-31 que hi ha a la zona de la Pava.

Vine a conèixer 
les nostres propostes

per a Gavà Mar

28 d’octubre de 2004: el 
PSC suspèn el Ple Munici-
pal per no sentir els veïns 
protestant. El 18 de novem-
bre, els impedeix d’entrar a 
l’Ajuntament.

16 juny 2004: 
centenars de 
peixos morts a la 
riera dels Canyars 
davant la  indife-
rència municipal.

2007: PSC i ICV es 
neguen a posar policia 
municipal permanent 
al barri, mentre el pro-
blema de la prostitució 
s’agreuja.

29 abril 2004:  Bru-
guers Jardí (PSC) 
diu que els avions 
faran menys soroll 
que un raspall de 
dents elèctric.

21 juliol 2005: el 
PSC reconeix que 
mai s’ha obligat els 
promotors a replan-
tar els pins tallats a 
Gavà Mar.

Estiu de 2006: 
s’agreuja el proble-
ma d’aparca-ment 
i mobilitat al barri 
davant la passivitat 
del PSC.



Esquerra, la força política que més ha fet per Gavà Mar

La primera escola de primària pública del barri ja s’ha començat a 
construir, al costat del Centre Cívic, a fi nals del passat febrer.
La proposta de construir aquesta escola va ser presentada per 
Esquerra Republicana al Parlament de Catalunya, que la va 
aprovar el 7 de març de 2002 (resolució 1232/VI). En aquella 
època, tant el PSC local com PP i CiU de Gavà proposaven que 
el barri no tingués cap escola pública, sinó que fossin privades 
o concertades, tal com queda refl ectit en les actes municipals 
d’aquella època.
El projecte preveu la construcció d’un edifi ci de 3.019 m2 de 
sostre, repartits entre planta baixa i primer pis, en un edifi ci 
fet de maó blanc, integrat a l’entorn, i amb vistes al mar. La 
superfície edifi cada són només 1.966 m2, en una parcel·la que 
fa en total 12.000 m2. El pressupost de construcció d’aquest 
equipament, assumit íntegrament pel Departament d’Educació 
de la Generalitat, va ser aprovat en època de la consellera 
Marta Cid, d’Esquerra. 
L’obra costarà 3.218.787 
euros. El centre obrirà el 
curs 2008-2009, i es pre-
veu que tingui dues línies 
educatives, és a dir, una 
capacitat d’uns cinquanta 
infants per curs.

La nova escola pública de 
primària de Gavà Mar: una 
altra proposta d’Esquerra

Les noves rutes aèries: una 
proposta vehiculada per Es-
querra a Madrid

El passat 26 d’octubre de 2006 van entrar en servei les noves 
rutes aèries a l’aeroport, que han millorat sensiblement la qua-
litat de vida del barri, en disminuir el soroll dels avions. 

Les noves rutes han estat possibles gràcies a una proposició 
que Esquerra va presentar al Congrés el passat 9 de febrer 
de 2004, i que va obligar AENA a escoltar les propostes tècni-
ques dels veïns. Esquerra va ser l’únic grup parlamentari que 
va portar al Congrés les solucions proposades pels veïns, i va 
aconseguir, a través d’un difícil procés negociador, la unanimitat 
de la cambra perquè s’obligués AENA a revisar les rutes, amb 
el resultat d’una sensible millora del nivell de soroll.

L’actual situació, però, és transitòria i només durarà fi ns al 
2009, quan entri en servei la nova terminal sud de l’aeroport. 
En previsió d’aquesta situació, Esquerra té una altra proposició 
presentada al Congrés perquè les rutes esdevinguin defi nitives, 
però el grup del PSC-PSOE l’està bloquejant.

Esquerra aconsegueix el con-
sens per millorar del pont de la 
Pava i el centre de salut

Aquest estiu, segons ha informat la 
Generalitat, està previst que comencin 
les obres de remodelació del pont de la 
Pava. Aquesta remodelació s’ha produït 
després d’una resolució del Parlament 
aprovada el 21 de setembre de 2005 
per unanimitat. El consens entre govern 
i oposició es va aconseguir gràcies a una 
esmena presentada per Esquerra.

També el passat 22 de març, Esquerra va ser 
decisiva per convèncer el govern de la Ge-
neralitat d’aprovar per consens una proposta 
per millorar el centre de salut de Gavà Mar, 
amb la possibilitat d’incorporar-hi un infermer 
que faci les revisions periòdiques als nens, i 
l’inici de converses amb l’Ajuntament perquè 
amplïi les instal·lacions del centre de salut 
dins del mateix edifi ci.

Contacta amb nosaltres al telèfon 659 76 32 58
Adreça postal: apartat de correus 24, 08850 Gavà

gava@esquerra.org      www.esquerra.cat/gava/
Secretaria del Grup Municipal, telèfons: 93 263 91 57 - 649 72 18 66

Esquerra ha presentat més d’un 
centenar d’iniciatives munici-
pals sobre el barri
Al llarg dels darrers anys, Esquerra ha traslladat a l’Ajuntament 
de Gavà més d’un centenar d’iniciatives sobre el barri. 

Entre les aprovades, podem esmentar els compromisos 
d’arranjar la desembocadura de la riera dels Canyars i cons-
truir el tram de passeig marítim que falta, la construcció de les 
pistes de skate, l’arranjament de l’asfalt de l’avinguda del Mar 
i l’avinguda de Bertran i Güell, l’exposició als veïns del projecte 
d’escola de primària del barri, l’arranjament de l’observatori 
d’aus de la Murtra, l’arranjament de l’asfaltat i les voreres dels 
carrers de l’entorn del Tropical, etc. Algunes d’aquestes pro-
postes d’Esquerra ja s’han fet realitat, i d’altres ho seran ben 
aviat. També hem demanat, sense èxit, l’obertura permanent 
de l’ofi cina de policia municipal, el control de la tala de pins de 
la Pineda, la neteja de les pinedes, mesures per fer efectiva 
la prohibició d’encendre-hi foc o per evitar la proliferació de la 
prostitució.

Consulteu les iniciatives d’Esquerra en aquest mandat al web: 
http://www.esquerra.cat/locals/index.php?seccio=gava&id_sec=956


